
Extrainsatt Styrelsemöte 30/8 

Justerare för mötet: Ivarsson

• Briefing med Sixten ang. Senaste lunchmöte (28/8) som han missade.

• Huvudsaklig fokus handlar om att få till en kallelse till SM1


• Har diskuterats:

• Vi utgår ifrån att tisdagsmöten kommer att räcka för att få till en handlingsplanen inför SM1

• Tidigare verksamhetsår ska sammanfattas. Varje organ har som skyldighet att ha en 

representant tillgänglig på plats som går igenom förra årets verksamheter under SM1.

• Årets styrelse ska presentera den kommande budgeten samt verksamhetsplanen för det 

kommande året under SM1. 

• Ivarsson är färdig med budgeten, gås igenom på nästa tisdagsmöte.

• Kallelsen ska innehålla följande punkter:

- Redovisning av föregående verksamhetsår samt budget.

- Redovisning av den kommande verksamhetsplanen samt budget.

- Val av diverse poster, så som Ettans post, Balgeneral, SNO, PAS, Webmaster, Femten. 

• Skicka ut handlingar för SM1 fredag 21/9. Alla Motioner/skrivelser bör komma in fem dagar 

innan, alltså 16/9 om de ska tas upp under SM:et.

• Mötet avslutas.


Justerat och godkänt av Filip Ivarsson.


 


